
 

BİOTREND ÇEVRE ve ENERJİ YATIRIMLARI A.Ş. 02 NİSAN 2025 TARİHLİ 

OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI SORULAN SORULAR 

Sorulan sorular Genel Kurul'a fiziken ve elektronik ortamda katılan yatırımcılardan 

gelmektedir. Genel Kurul Toplantısında cevaplanmayan herhangi bir soru olmamıştır.  

Toplantıya fiziken katılan Sayın Hamza İnan tarafından yöneltilen aşağıdaki sorular 

cevaplandırılmıştır. 

Soru 1-) Bölge olarak yaygınlaşmanın düşünülüp düşünülmediği hakkında bilgi verebilir 

misiniz? 

Cevap-) Yönetim Kurulu Başkanı Sayın İlhan Doğan tarafından büyüme ile ilgili bazı 

görüşmelerin mevcut olduğu, netleşince kamuoyu ile paylaşılacağı bilgisi verilmiştir. 

Soru 2-) Bu sektörde faaliyet gösteren başka firmalar var mıdır? 

Cevap-) Şirket CEO’su Sayın Özgür Umut Eroğlu tarafından, bu işin yapan kurumların elbette 

olduğu ancak Biotrend’in Türkiye'nin halka açık tek en büyük entegre atık yönetimi, enerji 

üretimi ve biyo döngüsel ekonomi platformu olduğunu aktarmıştır. Halka açık olmayan 

şirketler ile birlikte de Biotrend’in Türkiye’de ilk 2 şirketten biri olduğu belirtilmiştir. 

Soru 3-) Ulubey Yakıt Hazırlama Katı Atık Tesisi ile ilgili detayları sorulmuştur. 

Cevap-) Şirket CEO’su Sayın Özgür Umut Eroğlu tarafından Aydın Çine’de 2 adet tesisin 

olduğunu, Biyomek tesisinin yakma tesisi olarak hizmet verdiği, Ulubey tesisinin ise Biyomek 

Yakma tesisinin ihtiyacı olan atıkların hazırlandığı bir tesis olduğu bilgisi verilmiştir. 

Soru 4-) Net Kar’da geçen yıla göre düşüşün sebebi nedir?   

Cevap-) Şirket CFO’su Sayın Burak Yurtsever tarafından, 2023 ve 2024 yılları finansal verileri 

karşılaştırıldığı zaman, şirketin ciro üretme kabiliyetinde bir düşüş görülmemekle birlikte, 

ülkenin makroekonomik koşulları nedeniyle Şirketin dövize endeksli gelirleri ve Türk Lirası 

giderleri arasındaki makasın açılmasının ve enflasyon muhasebesi uygulamasının Net Kar’da 

böyle bir düşüşe neden olduğu ifade edilmiştir. 

Soru 5-) Sivas’ta yer alan Sera tesisindeki gidişatın durumu ve bununla ilgili teşvik alınıp 

alınmadığı soruları sorulmuştur. 

Cevap-) Şirket CEO’su Sayın Özgür Umut Eroğlu tarafından, Sivas’ta bulunan Sera tesisinden 

henüz tam randıman alınamadığı, önümüzdeki süreçlerde tam randıman ile çalışılacağının 

planladığını ifade edilmiş olup, Sivas Sera tesisi için özel bir teşvik alınmadığı ve fakat faiz 

indirimli bir kredi kullanıldığı bilgisi verilmiştir. 

Ayrıca Katılımcı Sayın Hamza İnan, Sivas Sera tesisi için teşekkürlerini iletmiş, faaliyet 

raporunu oldukça beğendiğini ve emeği geçen herkese teşekkür ettiğini belirtmiştir. Son olarak, 

yeni başlatılan geri alım programının yatırımcılar nezdinde oldukça isabetli bir karar olarak 



değerlendirildiğini ifade etmiş olup, bedelsiz sermaye artırımı yapılması konusunda öneride 

bulunmuştur. 

 


